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1. Corona-situationen - status 

Bestyrelsen fik en orientering om den aktuelle situation i forhold til corona og håndteringen heraf.  

Der er pt. ingen nye smittede hverken blandt elever eller medarbejdere– dog har vi medarbejdere 

som har senfølger.  

 

De særlige restriktioner, som var gældende for Brændkjærskolen, Bramdrup Skole og 

Munkevængets Skole er ophævet, og vi kan derfor arbejde ud fra de samme retningslinjer som de 

andre skoler i Kolding Kommune.  

 

Vi fortsætter med de skemaer, hvor der er færrest mulige voksne omkring klasserne, dog tilretter 

vi skemaerne fra mandag den 17.maj, således at vi tilgodeser vores 8. og 9.klasser i forhold til 

eksamensfag. Vi forsøger at lave så få ændringer som muligt, dette efter ønske fra personalet.  

 

Testsituationen ser fornuftig ud, poderne kommer 2 gange ugentligt og fremadrettet med 3 dages 

mellemrum. Testningen forgår på vores PLC, det fungerer rigtig fint. 

 

8.klassernes lejrskole til København er ikke blevet gennemført de senere år, men er blevet 

udskudt.  

 

Skolebestyrelsen besluttede, at man fremadrettet i en corona-tid afholder de planlagte lejrskoler, 

hvilket betyder at vi ikke længere udskyder dem. Lejrskolerne afholdes i områder, som ikke er 

mærkeret ”røde” i fht. smittetal – storbyer som København bør undgås, hvis de er ”røde” fx.  

 

Lejrskoler med en overnatning ex. i 3.klasse bliver omkonverteret til en endagstur med klassen. 

 

Der er kommet midler til trivsel og et fagligt løft, som skal bruges inden sommerferien. Her skal ex. 

9.kl. på faglige ture – derefter kan de andre klasser byde ind. 

 

2. Medlemskab af foreningen ”Skole og forældre” 

86 % af folkeskolernes skolebestyrelser er medlem af Skole og Forældre. Skolebestyrelsen har 

fået tilbud om at være med (bilag)  

 

Skolebestyrelsen sige nej tak til tilbuddet, Mustafa tager kontakt til foreningen.  

https://www.kolding.dk/
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3. Nyt fra Elevrådet 

Eleverne fortæller, at de synes, det er dejligt at være tilbage fysisk på skolen igen. Selvom de er 

fysisk til stede, bruger de stadigvæk Microsoft Teams ex. i forbindelse med gruppearbejde både 

på klasse- og på årgangsniveau – det er også afprøvet i forbindelse med en elev er syg, hvor 

vedkomne fulgte med hjemmefra.  

 

Elevernes erfaringer, som de gerne vil tage med fra Microsoft Teams, er fremlæggelse for sin 

klasse, hvor nogen kan have lettere ved at ”stå foran” sin klasse, når det foregår digitalt. 

Derudover har ”break out rum”, fungeret godt, hvor de har kunnet kalde deres lærere ind i 

samtalerne, det har været let at få vejledning fra lærerne på denne måde. 

 

4. Orientering fra Uddannelsesudvalget 

Stine orienterede kort omkring dialogmøde med politikerne om et fælles børnesyn i Kolding 

Kommune. Her var man opdelt i skoledistrikter som betyd at vi var i gruppe med Naturinstitutionen 

Bøgebladet og Pinjevejens Børnehus. 

 

Derudover orienterede Stine om et oplæg omkring vores sprogprøveprogram, som hun holdt på 

opfordring i Multikulturelt forum sidst de havde møde. 

 

5. Orientering fra skolen 

Fagfordelingen for skoleår 2021/22. Der er skemalægningsworkshop den 19. – 20.maj – 

skemaerne kommer til beslutning på skolebestyrelsens møde i juni. 

 

Henrik Jørgensen er ansat som viseskoleleder – han tiltræder den 1.juni. Vi glæder os til få ham 

ombord. 

 

Stine orienterede om ledelsens møde med By- og udviklingsforvaltningen, hvor der er lavet et 

forslag til ændringer af infrastruktur omkring skolen, hvor man bl.a. planlægger at åbne mere op i 

området. 

 

Skolen har i dag haft besøg af Danmarks Radio – TV-Avisen, som har talt med elever, lærer og 

Stine. Det bliver også sendt i UltraNyt på DR Ultra  

 

 

6. Princip om ”andre kontaktformer” 

Én gang årligt indkalder skolebestyrelsen forældrene til et fælles møde, hvor skolens 

årsberetning fremlægges til debat. Hvordan skal skolebestyrelsen nå ud til forældrene til dette 

møde eller ved andre lejligheder?  

 

Princippet blev drøftet. Stine sender skabelonen til Tine og Lone, som kigger på det til mødet den 

14.juni.  

I forhold til skolebestyrelsens årsberetning er der forslag om at lægge en video op på Aula, hvor 

der vil være mulighed for at skrive kommentar ind. 
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7. Personalesituationen 

Lukket punkt. 

 

8. Eventuelt 

Intet at berette 


